
Bestyrelsesmøde d. 9 november 2023 
Medborgerhuset i Arrild kl. 17.00 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat: Godkendt, fremad bliver det sådan at referatet bliver sendt pr 
mail til alle bestyrelsesmedlemmer og så har man 5 dage til at reagere på referatet, inden 
det bliver lagt på vores hjemmeside.  

 
2. Gennemgang af vedtægter i samarbejde med Karsten Gram: Karsten vil komme med et 

udspil til os. 
 
 

3. Nyt fra formanden: Intet nyt, det er stille i feriebyen 
      

4. Nyt fra næstformanden: Blomstermarken skal slås ned. 
Info Skabet skal sættes op på posthuset. 
Thomas har taget vores bord bække sæt ind for i år. 
Thorkild har solgt sit sommerhus og stopper derfor i bestyrelsen 1/2-24. John tager kontakt 
til suppleanten Regin Hansen 
 

5. Økonomi ved Tommy: Dags dato har vi 555996 kr. 
 

6. Tilbud fra Thomas Rerup: Godtages 
 

7. Tilbud grusvej Sydmarken: Overslag på at hæve grusvejen med 10 cm på en strækning på 
396m. Først 5 cm MSGll og derefter 5 cm o/22 vejgrus. Dette sættes i gang, så snart vejret 
tillader det. 

8. Evt: 

9. Næste møde: Den 25/1-24 kl. 17. 
 

 
 
                
   


